
پرسپولیس بعد از پشت سر گذاشتن یک فصل موفقیت آمیز 

و کسب دو جام در لیگ برتر و جام حذفی در شرایطی قرار 

گرفته که نه جایگاه مدیریتش ثبات دارد و نه ســـرمربی اش 

و هر کدام ممکن است فصل بعد در این تیم نباشند. اگرچه 

عملکرد درویش در باشگاه پرسپولیس رضایت اعضای این 

تیم و البته هواداران را در پی داشته، اما با این حال سازمان 

خصوصی سازی سخت در تلاش است تا اعضای جدیدی را 

برای هیات مدیره این باشگاه انتخاب کند و شاید مدیرعامل 

نیز با نظر آنها معرفی شود، اما وزارت ورزش به شدت مخالف 

این قضیه است. در هر صورت درویش هنوز از ادامه حضور 

خود در پرسپولیس مطمئن نیست و این مساله در این مقطع 

حساس نقل و انتقالاتی خیلی نمی تواند به سود قهرمان لیگ 

و حذفی باشـــد. در این مورد قرار است مجمع روز یکشنبه 

)اگر مثل قبلی ها کنسل نشـــود!( تکلیف خیلی چیزها را 

مشـــخص کند؛ هر چند وزارت ورزش به مدیریت باشـــگاه 

پرسپولیس اطمینان داده که به کارش ادامه خواهد داد. 

یح�ییوابهامهایش
اما یکی از مســـائل مهم پیرامون پرســـپولیس بحث ادامه 

حضـــور یحیی گل محمدی در این تیم اســـت. ســـرمربی 

سرخپوشـــان بعد از اتمام فصل صحبت از خستگی و رفتن 

کرد و در عین حال هیچ لیســـتی هم درمورد نفرات ورودی و 

خروجی تیمش تحویل باشـــگاه نداد. اتفاقی که هنوز هم 

رخ نداده و این مســـاله نشان می دهد یحیی در تصمیمش 

برای جدایی از پرسپولیس تا حدی جدی است. روز گذشته 

اعضای هیات مدیره باشـــگاه پرسپولیس هم در جریان این 

موضوع قرار گرفتند و نظرشان این بود که مدیریت باشگاه 

در اولین فرصت با یحیی گل محمدی نشستی را برگزار کرده 

و حرف هایش را بشـــنود. این در شرایطی است که سرمربی 

سرخپوشان فعلا به تعطیلات رفته و خواسته استراحت کند. 

نکته قابل توجه اینکه یحیی در مصاحبه تلویزیونی فردای 

قهرمانی سرخپوشـــان در جـــام حذفی خود اعلام کرد اگر 

تصمیمش برای ماندن در جمع سرخپوشـــان باشد باید از 

همین به اصلاح فردا برای بستن تیمش اقدام کند. اگرچه 

او هنـــوز هیچ اقدامی در این مورد نکرده و تماســـی هم با 

مدیران باشگاهش نداشته است. 

در این شـــرایط مدیرعامل باشـــگاه پرســـپولیس از سوی 

هیات مدیره باشـــگاهش ماموریت پیدا کرده که بیشتر از 

این زمان را از دســـت نداده و ترتیب یک نشســـت با یحیی 

را بدهد. مدیران باشـــگاه پرسپولیس یحیی را خیلی خوب 

می شناســـند و خوب می دانند که او بـــرای ماندن در این 

باشگاه خواسته هایی دارد که باید برآورده شود. 

قراردادیح�ییتمدیدخواهدشد
چنانچه در مجمع باشـــگاه پرســـپولیس مشخص شود که 

هیات مدیـــره و مدیریت این باشـــگاه تغییری نکرده و فقط 

چنـــد عضو جدید اضافه شـــوند آن وقت رضا درویش برای 

تمدید قرارداد یحیی گل محمدی اقدام خواهد کرد. سرمربی 

سرخپوشـــان قبل از اینکه درویش مدیرعامل این باشگاه 

شـــود و در آخرین روزهای مدیریتی مجید صدری بود که 

یک قرارداد ســـفت و محکم با شرایط مالی مناسب با مدت 

زمان سه ساله امضا کرد. حالا از این قرارداد یک فصل دیگر 

باقی مانده و باشگاه پرسپولیس توقع دارد که یحیی به این 

قرارداد پایبند باشد. در صورت تمایل یحیی برای ادامه کار 

قطعا درویش از تمدید قرارداد با این مربی استقبال خواهد 

کرد، اما اگر قرار باشد یحیی تصمیم به جدایی بگیرد مطمئنا 

باید رضایت باشگاه پرسپولیس را هم جلب کند. مخصوصا 

اگر قرار باشد در تیم دیگری به فعالیت خود ادامه دهد. 

مرب�انخارجی
باقراردادریالیهممیمانند

برخـــلاف یحیی گل محمـــدی که هنوز بـــرای ماندن در 

پرســـپولیس چراغ سبز به مدیریت این باشگاه نشان نداده 

است، دستیاران خارجی او بسیار مشتاق هستند تا کارشان 

را با پرسپولیس ادامه دهند. اما تا الان آنها با پیشنهاد تمدید 

قرارداد از سوی باشگاه پرسپولیس مواجه نشده اند و از این 

مســـاله حسابی متعجب هســـتند. از این جهت که آنها به 

توصیه یحیی برنامه آماده ســـازی سرخپوشان در تعطیلات 

را آماده کرده اند اما در سوی دیگر با واکنش های دیگری از 

سوی گل محمدی در رسانه ها مواجه هستند. همان طور که 

قبلا هم در خبر ها داشتیم ننکا مربی برزیلی دروازه بان های 

پرسپولیس با پیشنهاد باشگاه سابقش الریان مواجه است. 

مربیان خارجی پرسپولیس به خاطر شرایط خوبی که در این 

باشگاه داشته اند حتی در صورت تصویب قرارداد ریالی هم 

در این باشگاه ماندنی خواهند شد. 

اقدامبرایتمدیدقرارداد4بازیکن
باشگاه پرسپولیس هفته آینده قصد دارد برای تمدید قرارداد 

تعدادی از بازیکنانش که قراردادشان به پایان رسیده اقدام 

کند. درحقیقت اولویت این باشگاه در نقل وانتقالات تمدید 

با این دســـته از بازیکنان خواهد بود. گئورگی گولسیانی، 

میلاد سرلک، ســـعید صادقی و عیســـی آل کثیر ازجمله 

بازیکنانی هســـتند کـــه درصورت ماندن یـــا رفتن یحیی 

گل محمدی، قراردادشـــان با پرســـپولیس تمدید خواهد 

شـــد. البته در مورد تک تک این نفرات رضا درویش باید با 

آنها جلسه گذاشته و رضایت شان را جلب کند. در این میان 

ماجرای گولســـیانی کمی متفاوت است، از این جهت که 

او راضی نیســـت قرارداد ریالی با باشگاه ایرانی امضا کند. 

اگرچه دستور العمل معاون اول رئیس جمهور به باشگاه ها 

مبنی بر عقد قرارداد ریالی با خارجی ها هنوز به هیچ باشگاه 

لیگ برتری ابلاغ نشـــده و ممکن اســـت تغییراتی در این 

دستورالعمل ایجاد شود. 

برنامهریزیبرایاردویخارجی
باشگاه پرســـپولیس  به دنبال این اســـت تا شرایط را برای 

برپایی اردوی خارجی از کشـــور برای تیمش فراهم کند. از 

زمانی که رضا درویش مدیریت باشگاه پرسپولیس را برعهده 

گرفته اردوهای خارجی پرســـپولیس به هر دلیلی لغو شده 

است. در زمستانی که گذشت هم شورای برون مرزی بود که 

در واقع اجازه نداد پرسپولیس و البته استقلال اردوی خارج 

از کشور داشته باشـــند. اینکه حالا این مجوز در تابستان 

صادر شـــود یا نه مشخص نیست. در برنامه آماده سازی که 

برای سرخپوشان طرح ریزی شده اردوی خارجی هم در آن 

لحاظ شده است. اینکه حالا این اردو در کدام کشور باشد 

را گل محمدی تصمیم خواهد گرفت. 

درویشمیخواهدت�مراآس�ایییببندد
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس  انگیزه زیادی دارد تا با این تیم 

راهی رقابت های لیگ قهرمانان شود. از این رو او به دنبال 

فراهم کردن شـــرایطی است که تیمی مناسب را برای لیگ 

قهرمانان آماده کرده و پرســـپولیس درواقع یکی از مدعیان 

برای کسب عنوان قهرمانی باشد. قدر مسلم در این مسیر 

باشگاه پرسپولیس نیاز به پشتوانه مالی خیلی خوب دارد که 

بتواند حداقل چند بازیکن خارجی خوب به خدمت بگیرد. 

در حقیقت تلاش درویش در همین راستا بوده و او به دنبال 

این است تا اسپانسرهای قوی برای باشگاهش پیدا کند. 

ترابیوب�رانوندجاییینمیروند
در جمع بازیکنان پرسپولیس طبیعی است که مهدی ترابی 

و علیرضا بیرانوند بیشتر مشتری خارجی داشته باشند. هر 

دو بازیکن شـــرایط بازی در خارج از کشور را تجربه کرده و 

چندان هم موفق نبوده اند. تعدادی از واســـطه ها برای هر 

دو بازیکن ملی پوش آفرهایی از کشـــورهای عربی آورده اند 

و پیشنهادهای مالی شان نیز خوب بوده است. با این حال 

هر دو بازیکن اولویت شـــان ماندن در پرســـپولیس است؛ 

هر چند اگر هم تصمیم به جدایی داشـــته باشند می توانند 

مبلغ حق فسخ خود را به باشگاه بپردازند. یکی از دلایلی که 

هر دو را مشتاق به ماندن می کند بحث حضور پرسپولیس 

در لیگ قهرمانان و همچنین در پیش بودن جام ملت های 

آسیا است. 
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فوتبال ایران
برخی نمایندگان مدیران نفتی را دور زدند

بلاتکلیفی آبادانی ها پس از بقای 
معجزه وار در لیگ

روزهای خوش آبادانی ها 

خیلـــی زود تمام شـــد و 

آنها مثل هرســـال با اما و 

اگرهای بسیاری درمورد 

هیات مدیره، بودجه و کادر فنی و حتی بازیکن روبه رو هستند. روزهای 

تلخ پیش فصل برای مردم آبادان هرسال تکرار می شود تا آنها با وجود همه 

عشقی که به فوتبال دارند، روی خوش آن را نبینند. در شرایطی که تصور 

می شد با بقای شگفت انگیز تیم صنعت نفت در لیگ برتر و تمایل عبدالله 

ویسی، سرمربی این تیم خیلی زود تیم بسته و برنامه های آماده سازی تبیین 

شود اما همه چیز برعکس شد. 

هیات مدیره که تحت فشار نمایندگان این شهر در مجلس قرار داشت به 

احترام هواداران و برای تسریع در کار به خواسته آقایان استعفا دسته جمعی 

دادند تا فقط کارمندان باشگاه باقی بمانند و مسعود رضائیان. رضائیان 

هم که کارمند شـــرکت نفت نیست عملا با اتمام فصل کارش به عنوان 

سرپرست مدیرعاملی تمام شده و نمی تواند جز رسیدگی به برخی امور 

اداری کاری بیشتر انجام دهد. به این ترتیب این وضعیت بلاتکلیف بیش 

از هر چیز هواداران را می رنجاند و تیم را تخریب می کند. 

اصرارعج�بمجلسیهادربارهه�اتمدیره
بعد از قطعی شـــدن بقای تیم صنعت نفـــت در لیگ برتر هیات مدیره 

استعفا داد. خیلی زود مشخص شد برخی نمایندگان مجلس تصمیم 

دارند هیات مدیره این باشـــگاه را بومی کننـــد تا کارها در آبادان انجام 

شود. پس از این استعفا اما همه چیز در این باشگاه به هم ریخت و حتی 

ادامه همکاری ویسی با نفتی ها نیز قطعی نبود. حالا چند روزی است 

برخی اسامی به عنوان هیات مدیره مطرح شده است. در این جمع 5 نفره 

حسین رحمانی و بهرام جمالی به همراه حسن گله داری آبادانی هستند 

و دو عضو دیگر یعنی محمدعلی شکوهی و محمد حسن هاشمی کیا از 

تهران حضور دارند. سابقه نشان می دهد این افراد اتفاقا کارشان را بلدند 

اما واقعیت این است که همچنان دو عضو از این هیات مدیره هم از تهران 

هستند. حال این سوال به وجود می آید که اگر قرار بود اعضا بومی شوند 

پس چرا همچنان دو عضو غیربومی هســـتند؟ طبق اساسنامه رسمی 

بخش بالایش و تولید همیشـــه 3 عضـــو هیات مدیره آبادانی و 2 عضو 

تهرانی هســـتند. از این رو به نظر می رسد اعضای تهرانی به نوعی جبر 

این هیات مدیره هستند و آنها نمی توانند صرفا آبادانی و به نوعی بومی 

باشند. در چنین شرایطی این سوال پیش می آید که وقتی قانون اجازه 

بومی سازی مطلق در هیات مدیره نمی دهد، اصرار نمایندگان برای تغییر 

در هیات مدیره به بهانه بومی سازی  چه معنی  می تواند داشته باشد؟ آیا 

بحث انتخابات پیش رو در میان است؟

بهویسیقولدادند
عبدالله ویسی بعد از دوری از لیگ برتر و عملکردهای ناموفق در برخی 

تیم ها، بـــا صنعت نفت این فرصت را پیدا کرد تا خودی نشـــان دهد و 

حالا پیشـــنهادهایی هم دارد. با این حال ویســـی به هیچ کدام از این 

پیشـــنهادها توجه نکرده و حتی پای مذاکرات اولیه هم ننشسته است؛ 

چراکه می خواهد در آبادان بماند. درســـت است که او شرط بودجه ای 

معادل سقف تعیین شده درخواست کرده و خواهان جذب چند بازیکن 

خوب و زمین تمرین و اردوی خارجی اســـت اما وی قلبا دوست دارد در 

آبادان بماند و اگر شـــرایط فراهم شود حتی از این شروطش تا حدودی 

چشم پوشی خواهد کرد. 

از طرفی نفتی ها از ادامه همکاری با ویســـی مطمئن هســـتند و بر این 

باورند او تیم شـــان را ترک نمی کند. از این رو برای انتخاب و انتصاب ها 

تعلل می کنند. اتفاقی که می تواند برای این تیم گران تمام شود. ویسی 

به دوستانش در باشگاه صنعت نفت گفته است دوست دارد در این تیم 

بماند و شگفتی ساز شود. او به این 8 بازی اخیر استناد می کند و مدعی 

است با همدلی ای که در آبادان برای بقا صورت گرفت می تواند کارهای 

بزرگ تری هم انجام دهد. غافل از اینکه در آن 8 بازی شرایط به گونه ای بود 

که همه در آبادان دست به دست هم داده و به تیم برای بقا کمک کردند 

اما در فصل جدید به هیچ وجه این طور نیست و آن هشت هفته هرگز تکرار 

نخواهد شد. حتی ممکن است برای این تیم دردسر درست کنند. آن هم 

تیمی که مشکلات مالی از سرو کولش بالا می روند و بعید است بودجه 

مشخصی داشته و به موقع پول به باشگاه تزریق شود. 

سوالبازیکنانازویسی
جدایی ویســـی احتمالا به معنی جدایی برخی بازیکنان این تیم است. 

شاگردان این مربی که سابق بر این نیز با او همکاری می کردند از شرایط 

موجود خسته شده و طی تماس با این مربی از او پرسیدند که برای همکاری 

با صنعت نفت چه تصمیمی دارد؟

آنها می خواهند بدانند شانس ادامه همکاری ویسی با صنعت نفت چقدر 

است و براساس آن برنامه ریزی کنند؛ چراکه مدعی هستند اگر ویسی برود 

آنها هم در آبادان نخواهند ماند. البته او که خود در بلاتکلیفی محض به سر 

می برد، نتوانست به آنها پاسخی دهد اما از علاقه اش برای ادامه همکاری 

گفت و به آنها اطمینان داد همه تلاشش را می کند در این تیم بماند. 

از طرفی این تیم که فصل قبل یکی از تیم های مســـن لیگ بود نیاز به 

ترمیم دارد. از این رو ویسی با اینکه هنوز وضعیت خودش مشخص نیست 

با چند بازیکن وارد مذاکره شده و خواهان همکاری با این نفرات در فصل 

بعد است. یک مدافع و یک بازیکن میانی ازجمله ضروریات تیم ویسی 

اســـت که برای این مهم اقدام کرده است. ویسی در سفری که به تهران 

داشت و در ملاقات با روسای پالایشگاه این مسائل را نیز مطرح کرد و حتی 

درمورد بودجه درخواست هایی کرد. وی شرایط ساخت یک تیم ایده آل 

را برایشان شرح داد و بودجه تقریبی را به آنها ارائه  داد و متذکر شد همین 

حالا هم برای جذب بازیکن دیر شـــده و باید هرچه سریع تر با مشخص 

شدن هیات مدیره، بودجه و خرید بازیکن برای فصل بعد آماده شوند. 

به این ترتیب هرچند ویسی یک هفته دیگر فرصت داده و بازیکنان نیز به 

امید سرمربی سکوت کردند اما وضعیت هیات مدیره این باشگاه درگیر 

کاغذبازی های اداری است و رسیدگی به همه این امور منوط به انتخاب 

هیات مدیره و به واسطه آن مدیرعامل است.

گولسیانی، سرلک، صادقی و آل کثیر در صف تمدید؛ ترابی و بیرو لژیونر نمی شوند

پرسپولیس منتظر تصمیم نهایی یحیی

  گفت وگو

شـــهر باکوی کشـــور آذربایجان در روزهای گذشته 

میزبان بیست وششمین دوره رقابت های تکواندوی 

قهرمانـــی جهان بود. مســـابقاتی کـــه نمایندگان 

کشورمان در بخش آقایان و بانوان با کسب یک مدال 

طلا و دو مدال برنز در مجموع مســـابقات در جایگاه 

ششم ایستادند. با وجود عملکرد ضعیف تیم مردان 

کشـــورمان در این مســـابقات، تیم بانوان کشورمان 

موفق شـــد توســـط ناهید کیانی بـــه یک مدال طلا 

دســـت پیدا کند. مدال تاریخی که برای اولین بار در 

بخش بانوان کسب شد و باعث شد این تیم در بخش 

زنان برای اولین بار در میان 5 تیم برتر مسابقات قرار 

گیرد. طلایی که به طلســـم 9 ساله عدم کسب مدال 

طلا توسط نمایندگان ایران در مسابقات جهانی نیز 

پایان داد. البته با وجود دستاورد قابل توجه کیانی، 

سایر ملی پوشان تیم بانوان نیز عملکرد قابل دفاعی 

نداشـــتند و 6 ملی پوش کشورمان در این مسابقات 

با شکســـت مقابل رقبای خود از دور مسابقات کنار 

رفتند. برای بررسی عملکرد تیم بانوان کشورمان در 

مسابقات جهانی باکو روزنامه »فرهیختگان« با مینو 

مداح، سرمربی تیم ملی بانوان به گفت وگو پرداخته 

که در ادامه می خوانید. 

 ابتدا درخصوص تاریخ ســـازی ناهید کیانی و کسب 

نخســـتین مدال طـــلای تاریخ بانـــوان تکواندو در 

مسابقات جهانی صحبت کنید. 

کار بزرگی در باکو اتفاق افتاد و این شـــادی و خوشحالی 

را با همه مردم کشورمان شریک هستیم و مدیون کسانی 

هســـتیم که برای ما زحمت کشـــیدند و انرژی خوب شان 

همیشـــه همراه ما بوده اســـت. دختران ایران زمین با این 

مدال می توانند این باور را داشته باشند که جایگاه شان روی 

بالاترین سکوهای جهانی است. مسابقات جهانی جایی 

نیســـت که به زنگ تفریح برخورد کنید یا با بازیکن سطح 

پایین روبه رو شـــوید. کسانی در مسابقات جهانی شرکت 

می کنند که مدعی هستند و هر چقدر به المپیک پاریس 

نزدیک می شویم، کار نیز سخت تر شده است. مسابقات 

جهانی از لحاظ امتیازی گرید 14 است و این باعث می شود 

همه تکواندوکاران با تمام قوا شرکت کنند و به دنبال کسب 

140 امتیاز این مسابقات و بهترین نتیجه باشند. 

عملکرد کیانی در مقابل رقبایش را چگونه دیدید؟

ناهید 5 بازی نفس گیر داشت که هر کدام از این مسابقات 

یـــک فینال بود. بعد از اســـتراحت در دور نخســـت، به 

ترتیب کره جنوبی، مجارســـتان، کرواسی، روسیه و چین 

را برد. همه این تکواندوکاران، ورزشـــکاران خوبی بودند، 

به خصوص حریف روسیه که نایب قهرمان المپیک است. 

کیانی خیلی هوشـــیار بازی کرد و باهوش در زمین عمل 

کرد. او در این مسابقات در برخی رقابت ها از حریفان خود 

عقب افتاد، اما جبران کرد و این نشـــان دهنده این است 

که این پتانسیل نه تنها در کیانی بلکه در ورزشکاران دیگر 

وجود دارد. ما دختران دیگری نیز داریم که می توانند به 

این مهم دست پیدا کنند. 

بانوان کشورمان با مدال طلای ارزشمند کیانی برای 

نخستین بار بر سکوی پنجم جهان نیز ایستادند. 

برای اولین بار در آوردگاه جهانی دو اتفاق بسیار مهم رخ 

داد و مدال طلای جهان توســـط ناهید کیانی و سکوی 

پنجمی جهان به دست آمد. هر دوی این اتفاق ها باعث 

افتخار اســـت و خدا را بابت این موضوع شـــکر می کنم. 

ایـــن نتیجه حاصل کار من تنها نیســـت و حاصل تلاش 

فدراسیون و کادرفنی من است. 

با وجود عملکرد و دســـتاورد درخشان ناهید کیانی، 

سایر ورزشکاران ما عملکردی دور از انتظار داشتند. 

از عملکرد سایر تکواندوکاران راضی هستید؟

عملکرد کیانی که مشخص است و نشان داد چه بازی هایی 

انجام داد. میرنوراللهی دو بازی بســـیار خوب قبل از باخت 

مقابل حریف بلژیکی داشت. حریف میرنوراللهی، قهرمان 

جهان و قهرمان گرندپری اســـت، اما بـــاز هم با این وجود 

میرنوراللهی تمام تلاش خود را کرد، اما به دلیل شرایط خاص 

فیزیکی حریف، نرگس زورش نرسید. غزل سلطانی و سعیده 

نصیری شرایط شان در بازی دوم و سوم به گونه ای بود که باید 

در بازی دوم و سوم از جدول کنار می رفتند. تینا مدانلو و زینب 

اسماعیلی متاسفانه کمتر از حد انتظار من ظاهر شدند و 

توقع بیشـــتری از آنها داشـــتم. من برای دومین بار بود که 

اسماعیلی را در مسابقات جهانی هدایت می کردم. مدانلو نیز 

در گرنداسلم چین عملکرد بهتری داشت و خیلی جنگنده تر 

در آن مسابقات ظاهر شد، اما اینجا در اولین تجربه مسابقات 

جهانی نتوانست. برخی بچه ها توقع من را به جا نیاورند. زهرا 

پوراسماعیل نسبتا بهتر بود و درمقابل حریف نامدار ایتالیایی 

در اولین مسابقه نتیجه را واگذار کرد. البته او راند اول را برد، 

اما در راند دوم و سوم با اختلاف کم نتیجه را واگذار کرد. ما 

در این وزن نیز می توانستیم صاحب مدال شویم. 

برخی نگران هســـتند که مدال کیانی باعث شـــود 

عملکرد ضعیف ســـایر ملی پوشـــان تحت تاثیر این 

مدال دیده نشود؟

مطمئنا هیچ وقت این اتفاق نخواهد افتاد که عملکرد خوب 

کیانی عملکرد ضعیف برخی بازیکنان را پوشـــش بدهد. 

عملکرد تک تک بازیکنان بررسی خواهد شد؛ چراکه روی 

این نفرات ســـرمایه گذاری شده است و خود بچه ها نیز از 

عمر و جوانی شان می گذارند. ما بعد از مسابقات جهانی 

مانند رویدادهای گذشـــته تغییراتی خواهیم داشـــت تا 

گزینه های درست در سر جای خود قرار بگیرند. 

با پایان مســـابقات جهانی تیم ملی راهی ایتالیا شد 

تا از روز جمعه در گرندپری رم حضور داشـــته باشد. 

درخصوص شرایط بچه ها برای این مسابقات صحبت 

می کنید؟

ســـلطانی، میرنوراللهی و کیانی که سه نفر از بازیکنان 

مسابقات جهانی ما هستند در گرندپری حضور خواهند 

داشت و از ایران نیز مبینا نعمت زاده و ملیکا میرحسینی 

کـــه جزء نفرات جهانی نبودند به ما ملحق شـــدند و در 

روزهای گذشـــته تمرینات خود را پیگیری کردیم. خدا 

را شکر به دلیل مدال طلای ناهید کیانی تیم از روحیه 

بالایی برخوردار اســـت. البته کار ناهید کیانی به دلیل 

انجام 5 مســـابقه سنگین در روز آخر مسابقات جهانی 

ســـخت تر اســـت. واقعا ریکاوری از لحاظ بدنی به آن 

شـــکلی که باید انجام نشده است و او در گرندپری نیز 

بایـــد در اولین روز به میدان بـــرود. تمام تلاش خود را 

می کنیـــم از لحاظ بدنی بچه هـــا را تا حد ممکن حفظ 

کنیم و در این رویداد بســـیار ســـخت عملکرد مناسبی 

داشته باشیم. 

با مدال طلای کیانی به نظر کســـب سهمیه المپیک 

او از طریق رنکینگ المپیک ممکن شـــده است، اما 

به نظر برای ســـهمیه دوم باید بـــه دنبال حضور در 

مسابقات قاره ای باشیم؟

کیانی بعد از 140 امتیازی که از این مســـابقات کسب 

کرد در رنکینگ جهانی در جایگاه نخســـت ایســـتاد اما 

رنکینگ المپیکی اش چهار اســـت. کیانی برای کســـب 

سهمیه المپیک پاریس باید در گرندپری های باقی مانده 

شـــرکت کند و این جایگاه را حفـــظ کند. ما درخصوص 

کیانی به کسب سهمیه از طریق رنکینگ امیدوار هستیم 

اما درمورد ســـایر بازیکنان به احتمال قوی باید به دنبال 

سهمیه قاره ای برویم. باید بررسی شود و بهترین وزن برای 

سهمیه دوم انتخاب شود.

مینو مداح در گفت وگو با »فرهیختگان«: جایگاه دختران ایرانی روی بالاترین سکوهای جهانی است

طلای کیانی و سکوی پنجم جهان فقط حاصل کار من نیست
  مدال ناهید عملکرد ضعیف برخی بچه ها را پوشش نمی دهد
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